

Art Department
Art Class Lab Fees – New Policy
August 15, 2012

Département des arts
Frais d'atelier artistique – Nouvelle réglementation
Le 15 août 2012

Dear GWA Parent,

In the case of academic classes, packets are prepared ahead of time and available at the Student Store. Such items might include notebooks, pencils, paper pads, ruler compass, eraser, etc. These packets help the student come to class prepared to work, and accomplish the class assignments.

The Art Department is only slightly different. The materials for the art classes are not distributed ahead of time at the beginning of the year in packets, but rather Art materials are distributed in the classroom as the projects are assigned.

This policy is due to several reasons:

- Many materials are vulnerable to damage or many are too large to be kept in Student lockers.
- Some art materials and tools must remain in the classroom for safety reasons
- In the past, it has been difficult for students to remember to bring the correct Art materials or the required money to purchase, in a timely way, causing students to get behind and projects to be late
- Students will be able to be prepared, and focused on instruction

To meet the requirements for the Art Classes an Art Lab Fee is required and is payable at the beginning of the academic year.

The Lab Fee is for High School Art Classes: 1500 DH.

Please note: In rare cases, that the Art Lab fee may be adjusted upward later in the year, depending on any of the following reasons:

- a) Student has lost, or damaged materials or tools or furniture.*
- b) Student wishes to do additional work beyond required assignments.*

In such cases, the student will be given replacement or additional materials, and the fee assessment will be sent home, with the monthly invoice as an addendum billing.

The Art Lab Fee is paid at the beginning of the year. The fee will be included in the September-October invoice and the February-March invoice as an addendum billing.

Thank you,
Thomas Relth
Department of the A R T S

Chers parents GWA,

En ce qui concerne les cours académiques, des packs ont été préparés à l'avance et sont disponibles au School Store. Ils contiennent en général des cahiers, crayons, bloc-notes, règles, compas, gommes... Ces packs permettent aux élèves d'être prêts à travailler et à faire le travail demandé en classe.

Les choses se passent un peu différemment au département des arts. Le matériel requis pour les classes d'arts plastiques n'est pas préparé à l'avance mais est distribué dans la classe lorsque les projets sont mis en route.

Le département fonctionne ainsi pour plusieurs raisons:

- Le matériel s'abîme facilement ou est trop encombrant pour être mis dans les casiers des élèves.
- Une partie du matériel et des outils doivent rester dans la salle de classe pour des raisons de sécurité.
- Par le passé, les élèves avaient du mal à apporter le matériel nécessaire ou l'argent nécessaire à l'achat du matériel en temps et en heure. Les élèves prenaient alors du retard dans leur travail.
- Les élèves seront prêts et concentrés pour faire leur travail.

Afin de répondre aux exigences du programme d'arts plastiques, des frais d'atelier seront demandés et doivent être payés au début de l'année scolaire.

Frais d'atelier pour les classes d'arts du lycée: 1500 DH.

Note : dans de rares cas, les frais sont revus à la hausse plus tard dans l'année, pour les raisons suivantes :

- a) L'élève a perdu ou abîmé du matériel ou des outils.*
- b) L'élève souhaite faire des travaux supplémentaires en plus des travaux obligatoires.*

Dans ces cas-là, du matériel de remplacement ou du matériel supplémentaire sera donné à l'élève et la facture sera envoyée au domicile en même temps que la facture mensuelle.

Les frais d'atelier doivent être réglés au début de l'année. Une facture supplémentaire sera envoyée au domicile en même temps que la facture de septembre-octobre et la facture de février-mars .

Merci,
Thomas Relth
Département des A R T S

Parent's Name Printed

Parent's Signature

Nom des parents

Signature des parents